
Motiveret ansøgning om renovering af Skibby Badmintonklubs klubhus 

 

Skibby Badmintonklub klubhus på 1. salen over indgang/omklædningsrum i Skibbyhallen er 

opført i 1989 af klubbens medlemmer og ved egen finansiering. Herefter er klubhuset overgået 

til kommunal ejendom. 

 

Der er siden 1989 kun udført enkelt energiforbedringer samt udvidelse af kantinens køkken, 

sidstnævnte udført og finansieret af badmintonklubben. 

 

Klubhuset fremstår i dag relativt slidt og utidssvarende, og vi ønsker at bringe det op til mere 

indbydende standarder. Det vil vi gøre med følgende renoveringer: 

 

• Opsætning af lyddæmpende plader i loft (Troldtekt) samt montering af 

indbygningsspots med dæmpning, så belysningen kan bruges både til møde- og sociale 

aktiviteter. 

• Fjernelse af eksisterende gulvtæppe (fastlimet filttæppe) og pålægning af vaskbart gulv 

• Filtsning af murstensvæg, opsætning af filt og maling. 

• Oppudsning af øvrige vægge, opsætning af filt og maling. 

 

Udførelse af ovenstående vil foruden den visuelle modernisering også gøre lokalet langt mere 

rengøringsvenligt og bedre at opholde sig i både i forhold til lys og lyd. 

 

Vi er pt i gang med en sammenlægning af med SIK, hvorved lokalet i langt højere grad vil 

blive brug af alle den sammenlagte forenings medlemmer, både som mødelokale og til interne 

arrangementer. Optimeringen vil derfor være til glæde for mange idrætsaktive i Skibby. 

 

Vi håber på en fuld bevilling af ovenstående, idet det vil være mest hensigtsmæssigt at udføre 

arbejdet i sammenhæng.  

 

 

Mange hilsner 

Susan 

 


